



中国大学生方程式汽车大赛 组委会公告

公告日期：2023年12月20日

一号公告

2024中国大学生方程式汽车大赛

启动公告

各有关单位：

由中国汽车工程学会主办的“中国大学生方程式汽车大赛”已连续举办十四届（以下简称 FSCC），2024赛季于本公告发布之日正式启动。现将具体内容公告如下：

一、日程安排

1、报名时间：

车队报名开始时间：2023年12月20日18:00

境内车队报名截止时间：2024年1月3日24:00

境外车队邮箱报名截止时间：2024年4月26日

2、比赛日期：10月9日-13日

3、比赛地点：湖北襄阳

二、报名流程

1、数量限制：2024FSCC 境内外车队参赛数量不做限制

2、资格限制：

（1）参赛车队所属院校需是中国汽车工程学会团体会员单位或在报名成功后两个月内成为中国汽车工程学会团体会员单位；

（2）参赛车队指导老师及正式队员必须为中国汽车工程学会个人会员；

（3）各院校原则上只允许一支燃油车队报名参赛，独立学院可单独申请。

3、预报名程序

(1) 境内车队

2024年1月31日前，新车队需在完成注册、审核后，通过赛事系统首页，选择对应年限赛事，点击报名进行预报名确认。往届已注册车队在赛事系统首页，选择对应年限赛事，点击报名确认后，需将赛事系统中负责人姓名、电话、邮箱更改为2024赛季人员信息。

(2) 境外车队

境外车队不强制参与车号确认，但需将参赛申请发至指定邮箱获取相关资料：zhenghao@sae-china.org。境外车队参赛申请模板见本通知附件。

4、车号确认

境内车队答题确认车号测试时间：2024年1月2日10：00-18：00；

境内车队答题确认车号时间：2024年1月3日7：30-10：00。

备注：2023赛季总成绩排名前六的车队将直接获得前六车号，其它境内车队必须参与报名答题。境外车队可参与答题确认或按报名先后顺序顺延车号。

5、参赛确认及资质审核

车队完成车号确认后，25个工作日内填写参赛回执并上传赛事系统，组委会将对报名车队资质进行审核，审核通过后将在大赛官方网站公布2024FSCC 正式参赛车队名单。

6、注意事项

(1) 如未成为团体会员单位或未按时缴纳会费，将无法予以注册；

(2) 所有赛事文件需在规定时间内提交，如未按时提交赛事文件，将无法予以注册，因车队集中提交信息导致系统无法执行，视为未按规定时间提交。原则上收到秘书处邮件通知10个工作日未回复的将视为默认退赛。

三、其它事项

1、详细注册报名流程请查看附件一：2024中国大学生方程式系列赛事报名指南（点击阅读原文下载）

2、中国大学生方程式系列赛事2024赛季规则现已发布在官网下载区，更新日志中已标明规则更新内容。

四、联系方式

1、赛事官网：<http://www.formulastudent.com.cn/>

2、官方微信公众号：中国大学生方程式汽车大赛

3、联系邮箱：

规则答疑：eagledeng@tongji.edu.cn

技术咨询：zhenghao@sae-china.org

赛事管理（秘书处）：cyf@sae-china.org

请各院校根据此公告内容做好报名前各项准备工作。

中国大学生方程式汽车大赛组委会

2023年12月20日



2024 Formula Student Combustion China Commencement Announcement

The competition of Formula Student Combustion China (FSCC) organized by Society of Automotive Engineers of China has been successfully held for 14 consecutive years, and the 2024 season of FSCC is officially launched on the date of this announcement. The specific details are as follows.

I. Schedule

Registration Period:

Registration Period registration opening time: 18:00 on
December 20, 2023

Deadline of Domestic Teams registration:
24:00, January 3, 2024

Deadline of overseas teams to register by Email:
April 26, 2024

Race Date: October 9-13, 2024

Race Venue: Xiangyang, Hubei Province

II. Registration Process

1. Number Limit:

No limit on the number of domestic and overseas teams participating in the 2024 FSCC.

2. Qualification Restrictions:

(i) The competing teams must be from institutions that are group members of the Society of Automotive Engineers of China or become a group

member within two months after successful registration.

(ii) The guiding teachers and team members of the participating teams must be individual members of the Society of Automotive Engineers of China.

(iii) In principle, each institution is allowed to register one fuel fleet to participate in the race, and independent colleges can apply separately.

3. Pre-registration Procedures

(i) Domestic Teams

Before January 31, 2024, after completing the registration and audit, the new team should confirm the pre-registration through the homepage of the race system by selecting the corresponding year of the race and clicking on the registration. Previously registered teams should change the name, phone number and email address of the person in charge of the race system to the information of the personnel for the 2024 season after selecting the corresponding year of the race and clicking on the registration to confirm the registration.

(ii) Overseas Teams

Overseas teams are not required to participate in vehicle number confirmation, but need to send the application to the designated email and obtain relevant materials: zhenghao@sae-china.org

The application template for overseas teams is attached to this Notice.

4. Vehicle Number Confirmation

Test time for domestic teams to confirm vehicle number: **10:00-18:00 on January 2, 2024**

Confirmation of vehicle number for domestic teams: **7:30-10:00 on January 3, 2024,**

Note: The top six teams of the 2023 season will be directly obtain the top six vehicle numbers. Other domestic teams must participate in the registration quiz. Overseas teams can participate in the quiz for vehicle number confirmation or follow the order based on the registration sequence.

5. Confirmation of Participation and Qualification Audit

After confirmation the vehicle number, the teams will fill in the entry form and upload to the race system within 25 working days. The Organizing committee will review the qualifications of the registered teams and after passing the review, the official list of participating teams for the 2024 FSCC will be announced on the official website of the competition.

6. Notes

(i) If the institution has not become a group member or has not paid the membership fee on time, it will not be possible to register;

(ii) All race documents should be submitted within the specified time.

Failure to submit on time will lead to the inability to register, and system failures caused by teams submitting information collectively will be

considered as not submitted within the specified time. In principle, those who do not reply within 10 working days after receiving an email notification from the secretariat will be deemed to have withdrawn by default.

III.Other Matters

- 1.For the detailed registration process, please refer to Attachment One: 2024 FSCC Registration Guide (click to read the original text and download.
- 2.The rules for the 2024 season of FSCC has been released in the download area of the official website, and the updated content of the rules have been indicated in the update log.

IV.Contact Information

- 1.Competition official website: <http://www.formulastudent.com.cn/>
- 2.Official WeChat public account: 中国大学生方程式汽车大赛
- 3.Contact emails:

Rule inquiries: eagledeng@tongji.edu.cn

Technical consultation: zhenghao@sae-china.org

Event management (Secretariat): cyf@sae-china.org

Please prepare for registration in accordance with the contents of this announcement.